
PROTOKÓ Ł  NrII12014 

z sesji Rady Gminy Świdwin 
odbytej w dniu 8 grudnia 2014 roku 

Stan radnych 	  15 
Obecnych na sesji  	 15  

Lista obecności stanowi załącznik do protoko łu. 

Ad.!. OTWARCIE I STWIERDZENIE QUORUM 

Na podstawie art. 19 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku 
o samorządzie gminnym otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy 
Pani Anna Olejniczak 
Na podstawie listy obecno ści stwierdzi ł  quorum do podj ęcia prawomocnych 
uchwał . 
Przewodnicząca Rady Gminy powitała radnych, sołtysów oraz zaproszonych 
gości: 

• Pana Kazimierza Lechockiego— Wójta Gminy Świdwin 
• Panią  Halinę  Czajkowską  — Sekretarza Gminy 
• Panią  Renatę  Kamińską  — Skarbnika Gminy 
• Panią  Annę  Pietrykę  — Kierownik Referatu Rolnego i Ochrony 

Środowiska UG 
• Pana Sebastiana Basiejko- Kierownika Referatu O światy, Kultury, 

Zdrowia i Sportu UG 

Ad.2. ZATWIERDZENIE PROTOKOŁU Z OSTATNIEJ SESJI 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak poinformowała, że protokół  

z ostatniej sesji wy łożony był  do wglądu w Biurze Rady. Uwag nie wniesiono. 

Radni w głosowaniu jawnym protokó ł  przyjęli jednogłośnie. 
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Ad.3. PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak poinformowała, że porządek 
obrad podany był  w zaproszeniach na sesj ę. Radni w głosowaniu jawnym 
proponowany porządek obrad przyj ęli jednogłośnie, a przedstawia się  
następująco: 

Porządek posiedzenia:  

1.0twarcie i stwierdzenie quorum; 

2.Zatwierdzenie protoko łu z ostatniej sesji; 

3.Przyj ęcie porządku obrad; 

4. Interpelacje radnych; 

5.Czas dla samorządów; 

6. Podj ęcie uchwal: 

- Nr II/2/2014- w sprawie zmiany Statutu Gminy Świdwin 

- Nr II/3/2014- w sprawie powo łania Komisji Rewizyjnej i Stałych 
Komisji Rady Gminy świdwin 

- Nr H/4/2014- w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy 
na rok 2014 

7.Dyskusja; 

8. Odpowiedzi na interpelacje; 

9.Wolne wnioski; 

10. Zakończenie; 
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Ad.4. INTERPELACJE RADNYCH 

Brak 

Ad.5. CZAS DLA SAMORZĄDÓW 

Sołtys Tadeusz Wilk wystąpił  z prośbą  o naprawę  lampy w centralnej 
części wsi oraz lampy stojącej przy drodze w stron ę  Lekowa. 

Sołtys Tadeusz Paciorek zapytał  jaką  wysokością  długów na ten rok jest 
obciążona Gmina? 

PR Z E R W A 

Ad.6. PODJĘCIE UCHWAŁ  

Pani Anna Olejniczak poprosił  Panią  Halinę  Czajkowską- Sekretarz 

Gminy o przedstawienie uchwa ł, następnie przeprowadzono nad nimi 

głosowanie: 

- Nr II12/2014- 	w sprawie zmiany Statutu 
Gminy świdwin 

(podjęta jednomyślnie) 

Przed zaprezentowaniem uchwały Nr 1113/2014 Pani Sekretarz poinformowa ła 
radnych, aby zadecydowali i przeg łosowali ilosciowy skład Komisji Rewizyjnej, 
do której z *33 .1. Statutu Gminy Świdwin wchodzi od 3-5 radnych. 

Radni zadecydowali i jednomyślnie przegłosowali trzyosobowy sk ład Komisji 
Rewizyjnej. 

Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji 
Rewizyjnej, następnie zapytała czy każdy z kandydatów wyraża zgodę  na 
członkostwo w Komisji 

Zgłoszono:  

-Pana Marcina Serafina- wyrazi ł  zgodę  
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-Panią  Agnieszkę  Tokarską- wyrazi ła zgodę  

-Pana Mieczys ława Rogulskiego- wyrazi ł  zgodę . 

Nastąpiło głosowanie nad kandydaturami radnych. 

Za kandydaturą  radnego Marcina Serafina jednomy ślnie opowiedzieli się  
wszyscy radni, nie było głosów „przeciw", nikt nie wstrzyma ł  się  od głosu. 

Za kandydaturą  radnej Agnieszki Tokarskiej przy jednym g łosie wstrzymującym 
się  radnej Agnieszki Tokarskiej „za" opowiedzia ło się  14 radnych, nie by ło 
głosów „przeciw". 

Za kandydaturą  radnego Mieczys ława Rogulskiego przy jednym g łosie 
wstrzymującym radnego Mieczysława Rogulskiego jednomyślnie opowiedziało 
się  14 radnych, nie by ło głosów „przeciw". 

Następnie Pani Sekretarz odczytała uchwałę : 

- Nr 11/3/2014- w sprawie powo łania Komisji Rewizyjnej 

i Sta łych Komisji Rady Gminy Świdwin 

(podjęta jednomyślnie) 

O przedstawienie uchwały została poproszona Pani Renata Kamińska-

Skarbnik Gminy. 

— Nr 1114/2014- w sprawie dokonania zmian w bud żecie 

gminy na rok 2014 

(podjęta jednomyślnie) 

AD.7. DYSKUSJA 

Brak 

Ad.8. ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

O udzieleni odpowiedzi został  poproszony Wójt Gminy Świdwin 

Pan Kazimierz Lechocki. 
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Na wniosek Pana Tadeusza Wilka Wójt odpowiedział, że na dniach spotka si ę  
i porozmawia z Panem Jerzym Koz łowskim Dyrektorem Energa Oświetlenie 

Sp z o.o. na temat o świetlenia. Sprawa zostanie przekazana Panu Grzegorzowi 

Korolowi, który dokładnie sprawdzi i przekaże pełną  informacj ę  nt. stanu 

technicznego wnioskowanych lamp. 

Na zapytanie Pana Tadeusza Paciorka Wójt odpowiedział, że o szczegóły dot. 

budżetu prosi zwracać  się  do Pani Skarbnik, która wyczerpuj ąco odpowie na 

nurtujące wszystkich kwestie. 

Pan Wójt poinformował  również  zebranych o minionym, pierwszym tygodniu 

pracy, który upłynął  w głównej mierze na kurtuazyjnych wizytach 

z gratulacjami oraz regulowaniu spraw organizacyjnych. 

W wyniku braku możliwości spotkania się  z Wójtem Pawelcem jeszcze przed 

zakończeniem Jego urzędowania nie wszystkie kwestie zostały rozwiązane 

sprawnie. 

Świetlica w Oparznie została pozostawiona bez opieki (chodzi głównie 

o ogrzewanie) gdy ż  zarówno tam jaki i w kilku innych miejscowo ściach na 

terenie Gminy Paniom świetlicowym wraz z końcem listopada skończyły się  
umowy o prac ę . Trzeba było zatrudnić  w świetlicy w Oparznie ad hoc Panią  na 

okres miesiąca grudnia, która dopilnuje aby świetlica funkcjonowała. 

Wójt zadeklarował  jak dotychczas współpracę  z sołtysami oraz radnymi w 

kwestii zatrudniania osób bezrobotnych w ramach Prac Interwencyjnych, Robót 

Publicznych czy Staży. 

Pan Wójt przedstawił  również  problematyczną  kwestię  podniesienia stawki 

opiaty za wodę  o 0,25 gr/m 3  oraz podwyżki opiaty za ścieki o 0,23 gr/m 3 . 

Rada Gminy powinna w terminie 45 dni od wp ływu wniosku z GZGK podj ąć  

uchwałę  o stawkach. Ponieważ  uchwała nie została podjęta przez Radę  ubiegłej 

Kadencji, zaproponowane przez GZGK we wniosku który wp łynął  do Gminy 20 

października br. stawki wejd ą  w życie zarządzeniem Wójta (po up ływie 
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ustawowych 70 dni od złożenia wniosku) w tym przypadku z dniem 1 stycznia 

2015r. 

Radna Iwona Piotrowicz zapytała czy w zaistniałej sytuacji jest szansa na 
rozmowy z GZGK i obniżenie stawek? Przewodnicząca Anna Olejniczak 
zapytała czy w trakcie roku budżetowego można zmienić  stawki? 
Zaproponowała przeanalizowanie budżetu GZGK w celu znalezienia 
oszczędności. 

Pan Wójt odpowiedział, że niestety nie da się  przeskoczyć  terminów 
administracyjnych i nowe, podwy ższone stawki wejdą  od 1 stycznia. 

Pani Skarbnik dodała, ze budżet gminy dokłada do funkcjonowania spółki 
150 tys. złotych. 

Sołtysi stanęli w obronie mieszkańców gminy, pojawi ły się  głosy, że to uderza 
w zwykłych ludzi i to oni będą  ponosić  koszty podwyżek. 

Radna Agnieszka Tokarska zauważyła, że w Oparmie i Łąkowie opłata za 
wodę  idzie w górę  ale niestety jako ść  wody już  nie. 

Pan Wójt odpowiedział, ze 3 grudnia rozmawia ł  z Panem Miedzikiem był  
przekonywany o dobrej jako ści wody w kranach. Aby zakończyć  poruszoną  
kwestię  Wójt obiecał, że wspólnie z Radą_ przyjrzy się  spółce. 

Ad.9. WOLNE WNIOSKI 

BRAK 

Na tym protokół  zakończono 

Ad. 12. ZAKOŃCZENIE 

ProtolColowała 

Jom Pałęga 

a;  
Przewodnicząca Rady 

mg Anna Olejniczak 
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